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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikkének (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 29 . §-ának (4) bekezdése és 42 . §-ának (8) bekezdése alapján kérdés t

írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Polt Péter legfőbb ügyész úrhoz

„Hogyan halad a Quaestor-nyomozás? ”
címmel .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr !

A Quaestor-károsultak azzal a kéréssel fordultak az országgy ű lési képviselők felé, hogy
képviseljük az érdekeiket, és tegyünk meg mindent annak érdekében, hogy a
közvélemény tisztán láthasson a Questor-ügyben zajló nyomozás fejleményeit illet ő en .
A nyomozással kapcsolatban a sajtóban az utóbbi id őben több aggasztó hír is megjelent .
Az egyik ilyen fejlemény, hogy a bíróság szerint a F ővárosi Főügyészség hiányosa n
küldte meg a Quaestor-ügy vádiratát, ezért ha nem javítják a hibákat május 31-ig, aká r
meg is szüntethetik a büntet őeljárást .

A fentiekkel összefüggésben és a károsultak kéréseit továbbítva, az alábbi
kérdések megválaszolását kérem Öntő l :

L Igaz-e, hogy az ügyészség hibájából megsz űnhet a büntet ő eljárás Tarsoly Csaba é s
társai ellen ?

2 . Mikor hozzák nyilvánosságra azt, hogy a nyomozás során az egyes Quaestor cégekné l
milyen vagyont talált, illetve a Quaestor cégek egymás között milyen követelésekke l
rendelkeznek?

3.A Quaestor fizetésképtelenségének 2015, évi márciusi bejelentéséig 2015. január 01-ig
visszamenő leg hány forint kifizetésére került sor kötvénybeváltás miatt illetve hán y
forint bevétel érkezett be kötvényvásárlás miatt napi és januári, február havi átlagban ?

4 A Quaestor fizetésképtelenségének bejelentése el ő tt Tarsoly Csaba kinek és mennyi
idővel megel őzően jelezte a kormányzat felé a cégcsoport fizetésképességi problémáit?



5. Kivizsgálják-e, a Magyar Nemzeti Kereskedőház 3.8 milliárd forintjának érintettségé t
és a pénzkivonás körülményeit ?

6. Mely 11 ügyfél esetérő l beszélt Ibolya Tibor fővárosi ügyész úr akkor, amikor az olya n
ügyfelekrő l beszélt, akik állampapírjait a Quaestornál eladták, de a botránytól tartv a
mégis kifizették őket ?

7. Sor került vagy a jövőben sor kerül e Tarsoly Csaba személyi titkárának — Mikuska
Zoltán - kihallgatására ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . május 06 .

Szabó Tímea
Független országgy ű lési képviselő
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